
Concept verslag Algemene Ledenvergadering  
Purmerender Roeivereniging de Where 

1. Opening en mededelingen  

Frans Kat, de voorzitter opent. Vraagt o.a. leden om zich in te (blijven) zetten voor de 
vereniging.

Afmeldingen van: Hans Wensveen, Lia van Balken, Jeroen Vos, Romke de Vries, Gerben 
Breed, Dirk-Jan van ’t Veer, Joke Wijngaarden, Mieke van der Putte, Denis du Cloo.


2. Vaststellen notulen ALV 24 november 2022  

Geen vragen, de notulen zijn goedgekeurd.


3. Aan- en aftreden bestuursleden 

Aftredend volgens het rooster van reglementair aftreden en niet herkiesbaar:

• de materiaalcommissaris (Denis du Cloo)


Deze functie wordt overgenomen door: Cees de Groot.


Aftredend volgens het rooster van reglementair aftreden en herkiesbaar:

• de voorzitter (Frans Kat). Frans wil de laatste drie jaar als voorzitter ingaan. Jonger 

bloed moet het daarna over gaan nemen. 

• de ledensecretaris (Diane Groot).


Beiden worden herkozen.


Mariam Shenouda trekt zich terug als jeugdcoördinator. Thijs Timmermans en Dirk 
Olsthoorn gaan haar taken overnemen en treden ook toe tot het Algemeen Bestuur.


Er is nog een vacature voor een sooscommissaris, wedstrijdcommissaris en 
vrijwilligerscommissaris.


4. Jaarverslag 2022 en financiële stukken 2022 

Vraag: Kunnen de energiekosten voortaan opgenomen worden in de jaarcijfers, zodat we 
kunnen beoordelen hoeveel de duurzaamheidsmaatregelen opleveren? Dat wil Inge volgend 
jaar gaan doen. Vanaf 2023 verwachten we ook een verschil. 

Johan Hage vraagt welke subsidies we hebben gehad. Inge legt uit, ook hoe ze kunnen 
terug worden gevonden in de jaarcijfers.


datum 21 april 2023

tijd Inloop vanaf 19:45 uur, aanvang 20:00 uur

lokatie Soos

voor wie alle leden van De PRV De Where



5. Besluitvorming bestemming resultaat 

De leden zijn akkoord met het reserveren van 6000 euro voor de onderhoudsvoorziening.

Rolf Olsen doet het woord namens de kascommissie. De kascommissie is akkoord. Johan 
Hage meldt zich om Nienke te vervangen in de kascommissie van volgend jaar.

Definitieve begroting van 2023: er zijn wat wijzigingen ten opzichte van de begroting in het 
najaar. Sommige onderhoudswerkzaamheden die voor 2022 waren begroot zijn uitgesteld 
naar 2023. De Watergang wordt niet verkocht, omdat jeugdleden er mee gaan 
wedstrijdroeien. 

Er staan subsidies op de begroting, maar alleen de vaste subsidies, waarvan we zeker zijn. 
De onzekere subsidies nemen we niet mee in de begroting.

We willen extra investeren in nieuwe riemen voor de scull-acht, omdat er te weinig riemen 
zijn en als de 8 uitvaart, dan kunnen andere boten niet vertrekken. Romke de Vries vroeg via 
de mail waarom we niet meteen 8 paar nieuwe riemen aanschaffen. Antwoord: vanwege de 
hoogte van het bedrag. Leden zijn akkoord. 

Thijs vraagt: voor de Stinkevuil wordt nu een reserveriem gebruikt, en die heeft een ander 
blad. Cees: de vervangende riem is besteld. 


6. Inrichting van het bestuur 

Dirk is vorig jaar gevraagd of hij iets voor de vereniging zou willen doen. Hij zit nu in het 
bestuur en vindt het leuk om mee te denken, ook over de inrichting van het bestuur. Ook 
doet hij de redactie en pr. Hij vertelt over de inrichting van het bestuur.

We hebben een algemeen en een dagelijks bestuur. Het dagelijks bestuur is goed 
bereikbaar en pakt acute zaken op. Het algemeen bestuur vertegenwoordigt commissies 
met deeltaken. Uiteindelijk hebben de leden het laatste woord. 

Verder zijn er veel vrijwilligers die meedraaien in allerlei commissies. 

Op de website staat info die niet meer helemaal actueel is: er zouden veertien leden in het 
bestuur zitten, dat zijn er minder. Maar we voldoen wel aan de statuten. 

De vier leden van het dagelijks bestuur (voorzitter, vicevoorzitter, secretaris en 
penningmeester) worden benoemd door de leden, andere bestuursleden kunnen ook door 
het bestuur worden benoemd. 

De KNRB geeft nog een andere mogelijkheid aan om hierover na te denken: Je zou taken 
kunnen clusteren en zo met een kleiner bestuur kunnen werken. 

Opmerking van leden: een verenigingsbestuur is anders dan een bedrijf: je doet het met de 
kennis en kunde van de vrijwilligers en past de organisatie daar een beetje op aan. 


7. Groot onderhoud clubgebouw 

Overzicht van uitgevoerde werkzaamheden en van werkzaamheden die op de planning 
staan. We gaan nu aan te slag met warmeterugwinning en een warmtepomp. We zijn ook 
bezig met antislipmatten voor de vlotten. De bedoeling is om in de toekomst van het gas af 
te gaan. Op dit moment zijn accu’s nog niet te betalen.




8. Rondvraag 

Johan brengt complimenten uit aan Cees: de tien-voor-vier is een stuk sneller. Ook 
complimenten voor alle vrijwilligers en al het werk dat zij het afgelopen jaar hebben verricht.

Thijs: die anti-slipmatten, dat worden toch niet die er vorig jaar lagen? Nee, die bevielen 
niet. 


